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Inzake Schone Lucht Akkoord

Het doel van het Schone Lucht Akkoord (verder SLA) is om de luchtkwaliteit in 
Nederland permanent te verbeteren.
Het is een akkoord tussen Rijk, 9 provincies en inmiddels 94 gemeenten met als 
streven een gezondheidswinst van minimaal 50 procent in 2030 ten opzichte van 
2016, waardoor mensen langer, gezonder en met meer kwaliteit leven.

Voorbeelden van bronnen zijn  o.a. 
- Ultrafijnstof uit particuliere houtstook (w.o. bewonersinformatie, 
sloopsubsidie rookkanalen)
- Luchtkwaliteit bij veeteelt & landbouw (w.o. monitoring) 
- Verkeersemissie (w.o. sloopregeling brom- en snorfietsen)
- Industriële emissie (w.o. zero-emissie aanbesteding en 
vergunningverlening) 

Door aan te sluiten bij het SLA verbindt een gemeente zich tot het nemen van 
maatregelen.
Gemeenten hebben een inspanningsverplichting, er is geen 
resultaatsverplichting.
In de nieuwe Omgevingswet dienen zaken rond gezondheid (w.o. luchtkwaliteit) 
te worden opgenomen.

Onder de 93 aangesloten gemeenten zijn dat in onze regio Haarlem, Amsterdam 
en de regio IJmond.
Juist bij die gemeenten is de problematiek rond luchtkwaliteit goed voor te stellen 
(grootschalige industrie, scheepvaart, intensief autoverkeer).
Hoewel voor een gemeente als Bloemendaal dergelijke zaken minder spelen, 
kunnen inwoners toch effecten ervaren. 

De vragen die het CDA heeft:
- Is het college bekend met het SLA?
- Is het college voornemens mee te doen het SLA?
- Zo ja, welke stappen onderneemt het college op de verschillende 
brongebieden?
- Zo nee, hoe incorporeert het college deze vraagstukken in de 
Omgevingswet?

Mevr. Roos (HvB) Inzake Laadpaalkaart

• Wanneer komt die laadpaalkaart waarop participatie plaatsvindt? Dit was 
de afgesproken werkwijze. Worden bij de huidige besluiten tot plaatsing van 
laadpalen inwoners betrokken die daar in de buurt wonen en zo ja hoe dan?

Mevr. Roos (HvB) Inzake voorwaarden richting COA

• In het NRC vandaag 19 april 2023, een artikel over overeenkomsten 
tussen gemeenten en het COA. Daaruit blijkt dat er gemeenten zijn die zeggen 
ofwel niet te willen meewerken, ofwel voorwaarden stellen: geen veiligelanders, 
geen alleenstaande mannen maar vrouwen of gezinnen enz. Het COA werkt daar
aan mee. Bent u als college bereid soortgelijke voorwaarden te stellen? Dit ivm 



de angst of ongerustheid van inwoners over veiligheid;
Mevr. Roos (HvB) Inzake verdeling gemeentefonds

• Waarom zou de gemeente het rijk niet kunnen aanspreken op een 
onredelijke verdeling? https://www.trouw.nl/economie/rijk-schikt-voor-miljoenen-
met-gemeenten-den-haag-en-utrecht-onbegrijpelijk-dat-we-moeten-
procederen~b8e38fc9/ De gemeenten Den Haag en Utrecht hebben in 2015 en 
2016 veel te weinig geld gekregen om hun wettelijke taken rond werk en 
uitkeringen goed uit te kunnen voeren. Dat leidt nu tot een miljoenenschikking 
met het Rijk, die wellicht ook voor meer gemeenten gaat gelden.
Wij wijzen op het feit dat Bloemendaal minder krijgt uit het gemeentefonds. Met 
als gevolg extreem hoge OZB.

Mevr. Roos (HvB) Inzake bomen Willinklaan 2

•           Gaat de gemeente de bomen zelf beoordelen of wordt er alleen gekeken 
naar het rapport van de eigenaar? Bent u bereid de opgevraagde stukken (bomen
effect rapportage, reactie van de ambtenaar, het schriftelijk advies van de 
ambtenaar, het onderzoeksrapport waaruit zou blijken dat een van de bomen is 
aangetast door honingzwam) te verstrekken aan omwonenden? Wanneer kunnen
zij die stukken tegemoet zien?

Dhr. Slewe (ZB) Inzake vacature strategisch adviseur

-is deze functie al ingevuld ?
-is  dit geen taak van de gemeentesecretaris en is strategie niet een college taak?
-komt er nog een kerntakendiscussie


